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robot koji čisti vodu

stanice za hranjenje beloglavih supova
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platforma za uključivanje ekoloških zajednica

NAŠE IDEJE

Stanice za hranjenje 

beloglavih supova



Supstance koje štete beloglavim supovima i izvori trovanja:

● Veterinarski lekovi

● Pesticidi i otrovi

● Teški metali

● Kontaminirana voda i hrana

Problemi

● Trovanje beloglavih supova

● Nedostatak hrane

● Negativni uticaji na biodiverzitet

● Svest javnosti



Naše rešenje
ishrana za beloglave supove

● skeniranje kanjona Uvac satelitom ili dronom

● postavljanje hrane (mesa) i označavanje mesta

● spajanje i pomoć od zajednice putem aplikacije

● dronovi koji proveravaju mesta gde je hrana za 

supove uz pomoć ML-a

- mesta gde je ostavljena hrana za beloglave supove

- mesta gde supovi ne mogu da uoče hranu



Pomoć

● pesticide koje bismo davali stanovništvu bi mogli da nam daju brendovi koji prave pesticide 

organskog porekla poput: Biosan, EcoFarm, AgroVet, Serbia Organica, Eko-mak

● veterinarske ordinacije bi u dogovoru sa nama mogle da krenu da koriste bolje alternative za lekove 

koje daju životinjama kako ne bi štetile beloglavim supovima pri ishrani

● UNICEF i Dostignuća mladih bi mogli da nam pomognu da proširimo projekat tako da stigne do naše 

ciljne grupe
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Supa za Supa je jedna od 
najboljih stvari koje su se desile 
u ovom kraju, postala je 
mnogo lakše nositi se sa 
ostacima mrtvih životinja iz 
klanica i sa farmi dok smo 
pomogli eko sistemu.

BELOGLAVI SUP VIŠE NIJE 
UGROŽENA VRSTA!!!

Martin i Kris Kret za medije izjavili su: “Oduvek smo voleli

Beloglave supove i veoma nam je drago što im je projetak Supa

za Supa pomogao da više ne budu ugrožena vrsta”




